

卫理公会以萨迦守望者 6-12/1/2022

正月第二个星期的祷告事项

1) 疫情肆虐:

- 土耳其已开始为特定人群提高第 5 剂加强针疫苗。因着奥密克戎（Omicron）变种病毒的爆发，各国都以疫苗加强针为优先解决方案。
- 祷告，疫苗能在人体内产生抗体，以至病毒来袭，身体能与病毒对抗，避免陷入重症。
- 祷告，疫苗研发家能研发有效制止病毒的疫苗，造福人类。祷告，疫苗分析家能透过数据，分析疫苗的有效性及功能性，为人类提供有益的数据，对抗疫情。

2) 家庭生活:

- 家庭的和谐不是自然而成，乃需要用心经营，方能享受美好的家庭生活。
- 祷告，你我在家中无论是什么身份（父母，孩子等），都尽力以耶稣基督的爱对待家人，让爱填满家庭成员的需要。
- 祷告，基督徒能在家中以身作则，示范美好见证，影响家人（特别是未信主的家人）对基督教的看法，从而带领家人归主。

3) 信仰生活:

- 疫情后的信仰，信徒的生命是成长了，还是停顿了？
- 感恩，现今各地教堂都已开放，会友可接着防疫措施（戴口罩），回到教堂敬拜，何等感恩！
- 祷告，经历疫情的洗礼，你我更加珍惜敬拜的机会，把握学习真理的时光，认真灵修祷告，为要巩固我们对主的信心。

4) 水灾灾情

- 水火无情。此次西马水灾（特别是西海岸）造成多地严重淹没，影响人民正常生活，家园已被洪水毁灭。
- 祷告，祈求水灾近早退去，让灾民早日回家整洁，重新设立安乐窝。
- 近期军人也加入救灾行列。祷告，多方资源加入救灾行列时，能把伤亡降到最低，也能有效的进行救灾工作。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 6-12/1/2022

Prayer Items for 2nd week of January

1) The Worsening pandemic:

- Turkey has begun to offer a fifth dose of the COVID-19 booster shots for certain groups of people. Due to the outbreak of the Omicron variant of the virus, all countries have prioritized administering vaccine boosters for all.
- Pray that the vaccine can produce antibodies in the human body; so that the body can fight the virus and prevent more severe symptoms.
- Pray that vaccine developers can develop vaccines that can effectively stop the virus. Pray that analysts can evaluate the effectiveness and function of vaccines from the available data, and provide useful information for nations to fight the pandemic.

2) Family life:

- Harmony in the family does not happen naturally; but it requires careful management and cultivation in order for families to enjoy a good family life.
- Pray, no matter what status you hold within the home (as parents, children, etc.), try your best to treat your family members with the love of Jesus Christ, so that love can fill the home and meet the needs of each family member.
- Pray that Christians can lead by example at home: by demonstrating good testimonies to others, influencing how others think about or view the family unit (especially non-believers), and lead family members to the Lord.

3) Faith:

- After the epidemic, has the believer's spiritual life grown or stagnated?
- Let us give thanks that churches everywhere are now open. And, that members can return to the church to worship, as long as members follow the Pandemic SOPs (wear masks, social distancing, etc).
- Pray that as we have experienced the harshness of the pandemic that we should learn to cherish the opportunity to worship together in-person even more. Let us seize the opportunity to grow in our wisdom and knowledge of the Truth, pray earnestly, and strengthen our faith in the Lord.

4) Flood disaster:

- Fire and water are merciless. The floods in West Malaysia (especially in the west coast) has caused severe flood damage in many places, affecting the lives of the people, and destroying their homes.
- Pray for the flood to recede soon, so that the victims can go home to clean and re-establish a comfortable home.
- Recently, soldiers have also joined in the disaster relief efforts. Pray that as more people join the effort that the number of casualties can be minimized, and disaster relief works can be carried out effectively.

Isakhar Pengawal Methodist 6-12/1/2022

Doa minggu kedua Januari

1) Wabak merebak:

- Turki telah mula meningkatkan dos vaksin kelima untuk populasi tertentu. Disebabkan oleh wabak virus Omicron, semua negara telah mengutamakan suntikan vaksin.
- Doakan, vaksin boleh menghasilkan antibodi dalam badan manusia, dan badan boleh melawan virus dan mengelak daripada penyakit serius.
- Doakan, Pemaju Vaksin dapat mencipta vaksin yang berkesan menghentikan virus, Bermanfaat kepada manusia. Doakan, Agar penganalisis vaksin dapat menganalisis keberkesanan dan kefungsian vaksin melalui data, dan menyediakan data yang berguna untuk manusia melawan wabak tersebut.

2) Kehidupan keluarga:

- Keharmonian keluarga bukan secara semulajadi, tetapi perlu diuruskan dengan teliti untuk menikmati kehidupan berkeluarga yang harmoni.
- Doakan, kita tidak kira kedudukan di rumah (ibu bapa, anak-anak dan sebagainya.), boleh cuba yang terbaik untuk merawat ahli keluarga dengan kasih Yesus Kristus supaya kasih sayang dapat memenuhi keperluan ahli keluarga.
- Doakan agar Kristian boleh memimpin mempunyai teladan baik di rumah, dan menunjukkan kesaksian yang baik, supaya mempengaruhi pandangan keluarga (terutama yang tidak percaya kepada Tuhan) tentang agama Kristian, untuk memimpin keluarga mereka kepada Tuhan.

3) Kehidupan Rohani:

- Selepas wabak, adakah kehidupan jemaah meningkat atau berhenti?
- Syukur kepada tuhan, gereja di seluruh dunia terbuka. Ahli boleh mengikuti langkah pencegahan wabak (memakai topeng) dan kembali ke gereja untuk beribadat. Betapa bersyukurnya!
- Doakan, melalui wabak, Kita boleh lebih menghargai peluang untuk menyembah, Luangkan masa untuk mempelajari ayat Tuhan, berdoa dengan sungguh-sungguh, untuk menguatkan iman kita kepada Tuhan.

4) Bencana banjir

- Banjir di Malaysia Barat (terutama pantai barat) menyebabkan kemusnahan teruk di banyak tempat, menjelaskan kehidupan penduduk, dan rumah mereka musnah akibat banjir.
- Doakan agar banjir surut, agar penduduk dapat pulang dan membersihkan serta mendirikan semula kediaman yang selesa.
- Baru-baru ini, tentera juga telah menyertai barisan bantuan bencana. Berdoa agar apabila pelbagai sumber menyertai barisan bantuan bencana, korban dapat diminimumkan dan bantuan bencana dapat dilaksanakan dengan berkesan.